

Superstar Gemini – 7 Days 6 Nights Fly Cruise Package Fly from Hong Kong to Singapore on January 25, 2013 (Friday) Cruise Itinerary: Singapore-Ho Chi Minh City-Nha Trang (Vietnam)-Hong Kong

雙子星號7日6夜海陸空之旅

出發日期: 2013年01月25日(星期五) 由香港飛往新加坡

郵輪行程:新加坡-胡志明市-芽莊(越南)-香港

Special Offer to The CUHK Alumni Members

香港中文大學校友會會員尊享優惠

Free Cabin Upgrade 免費客房提升

7 Days SuperStar Gemini Fly Cruise Package 7 天雙子星號海陸空之旅

Offer 1: Cabin Upgrade ~ one category up, maximum up to Oceanview Stateroom (First Come First Served)
Offer 2: Group Offer of 10 person from
*HK\$3,680per person

優惠一:客房提升優惠(先到先得)

客房免費提升一個級別,最高可提升至海景窗戶客房。

優惠二: *十人同行優惠每位只需港幣 3,680 起

《新加坡上船,香港離船》 SuperStar Gemini 雙子星號簡介

Gross Tonnage 排水量:50,764 grt/噸 Passenger Capacity 載客量:1,532 名 Cabins 船艙:766 間

Tour Code: PH649CXG

- *Booking Deadline: on or before 30 December 2012 優惠需於2012 年12 月30 日前報名
- *Included One Way Air Ticket from Hong Kong to Singapore by Singapore Airlines and 6-Night cruise onboard Superstar Gemini
- *包括新加坡航空由香港往新加坡單程機票及六晚雙子星號郵輪假期
- *The above rate is based on twin share staying in Inside Stateroom for a group of minimum 10 persons travel together and must be fly on same date with same flight.
- *以上價錢以最少十人同行並入住內側客房之二人平均價計算及必需選擇相同日期及航班

Cabin Category 客房種類	Maximum Capacity 最多入住人數	Offer for minimum 2 person (Twin Sharing) 二人同行價(雙人佔房計)	Special Group Offer for minimum 10 person (Twin Sharing) 图體優惠價(十人同行) (雙人佔房計)
Inside Stateroom 內側客房	2/3/4	HK\$4,099 per person 每位港幣 4,099	HK\$3,680 per person 每位港幣 3,680
Oceanview Stateroom with Porthole or obstructed in view 舷窗海景客房 (部分客房景觀受阻)	2/3/4	HK\$4,799 per person 每位港幣 4,799	HK\$4,380 per person 每位港幣 4,380
Oceanview Stateroom (some cabin open to jogging track) 海景窗戶客房(部分客房面向緩跑徑)	3/4	HK\$5,599 per person 每位港幣 5,599	HK\$5,180 per person 毎位港幣 5,180
Oceanview Stateroom with Balcony 露台海景客房	3	HK\$6,799 per person 每位港幣 6,799	HK\$6,380 per person 每位港幣 6,380
Passenger Handling Charge & Cruise Fuel Surcharge乘客港務費	HK\$1160 per person 每位港幣 1160		
Airport Tax & Fuel Surcharge(subject to change)機場稅項及燃油	HK\$336 per person 每位港幣 336		
Vietnam Visa Fee 越南簽証費	HK\$200 per person 每位港幣 200		



新加坡 Singapore



Ho Chi Minh City, Vietnam 胡志明市,越南



Nha Trang, (Vietnam) 芽莊, 越南



Superstar Gemini – 7 Days 6 Nights Fly Cruise Package
Fly from Hong Kong to Singapore on January 25, 2013 (Friday)

Cruise Itinerary: Singapore-Ho Chi Minh City-Nha Trang (Vietnam)-Hong Kong

雙子星號7日6夜海陸空之旅

出發日期: 2013年01月25日(星期五) 由香港飛往新加坡

郵輪行程:新加坡-胡志明市-芽莊(越南)-香港

ITINERARY 行程

日期	DAY	DESTINATION 港口	ETA 抵達時間	ETD 出發時間
25 Jan 2013	星期五 Friday	Hong Kong to Singapore by Singapore Airlines 香港往新加坡 (新加坡航空)	SQ859 1030/1420 (For Reference Only 只供參考)	
		Embark Super Gemini at Singapore 新加坡登船	1700-1930	2100
26 Jan 2013	星期六 Saturday	Highsea 海上暢遊	-	-
27 Jan 2013	星期日 Sunday	Ho Chi Minh City, Vietnam 胡志明市,越南	1700(1600)	-
28 Jan 2013	星期一 Monday	Ho Chi Minh City, Vietnam 胡志明市,越南	-	1300(1200)
29 Jan 2013	星期二 Tuesday	Nha Trang, (Vietnam) 芽莊,越南	0800(0700)	1600(1500)
30 Jan 2013	星期三 Wednesday	Highsea 海上暢遊	-	-
31 Jan 2013	星期四 Thursday	Hong Kong 香港	1200	-

() Local Time 當地時間

Hotel in Singapore (Optional)自選新加坡酒店	Room Rate (per twin room per night) 酒店房間價格(每房每晚港幣-雙人入住)		
Resorts World Sentosa (Deluxe Room) include Breakfast			
(Festive Hotel or Hotel Michael or Hard Rock Hotel Singapore)	HK\$1,800 per twin room per night		
新加坡聖淘沙名勝世界內酒店住宿(豪華房)連早餐	每房每晚港幣 1,800		
(節慶酒店 或 邁克爾酒店 或 新加坡Hard Rock酒店)			
Santa Grand Hotel Bugis (Superior Basement Room) include Breakfast	HK\$1,000 per twin room per night		
宏博武吉士酒店(高级無窗雙人房)連早餐	每房每晚港幣 1,000		

條款及細則 TERMS & CONDITIONS (Tour Code: PH649CXG)

備註:

- 以上價目以港幣為單位。
- 以上優惠最少二人同行、團體優惠價必須最少十人同行及選擇相同日期及航班出發。
- 額外乘客第3及4位同價。
- 四人(嬰兒除外)入住的船艙客房,可獲安排入住兩間酒店雙人房。
- 所有乘客必須在從各自的國家出境之前,確保所有的旅遊文件、簽證以及其他有關出入境的必需證件都完善備妥以及符合有關條件。凡是由於不符合出入境條規以致不獲准登船的乘客,一律不將獲得任何退款或賠償。

以上費用包括:

- 六晚雙子星號郵輪假期

以上費用不包括:

- 香港機場稅,香港機場保安費,航空公司燃油附加費,代航空公司或政府收取附加費、稅款或其他徵費的服務費。(收費詳情請參閱麗星郵輪及挪威郵輪海陸空遊之各地機場稅,航空公司燃油附加費及服務費一覽表)
- 各港口之岸上觀光精華遊。
- 簽證費用。

付款、更改及取消

- 訂團需繳付全費,訂位一經確認後費用將不獲退回。
- 費用付清後,如有更改日期、航班、姓名或取消訂團均作退 團處理(退團收費為 100%團費)。其他更改需收每位 HK\$100 手續費,以及有關服務供應商所徵收之費用。
- 所有機票一經發出後,一概不能轉乘其他航空公司、轉換其他行程或退款。

本公司建議客人購買旅遊保險。

以上行程、費用、各地機場稅及其他額外費用如有更改,恕不另行通知 團費以定價當日最低價格的機票、酒店費用及附加費計算,需視供應情 況而定及可能有所變動。

REMARKS:

- All fares above are in HK dollar.
- The promotion offer require for minimum 2 persons, group offer require for minimum 10 persons travel together and must be fly on same date with same flight.
- 3rd & 4th Passenger at same fares applied.

For 4 passengers sharing same cabin (except infant), 2 hotel rooms will be arranged.

 Passengers are responsible to ensure that all travel documents, visas and other immigration requirements are in order and complied with prior to departure from their home country. No refund or compensation will be made to passengers who are denied embarkation resulting from non-compliance of immigration requirements.

FARE INCLUSION:

- One Way economy class air ticket from Hong Kong to Singapore. (By Singapore Airlines or any other carries)
- 6-Night Cruise onboard SuperStar Gemini.

FARE EXCLUSION:

- HK Airport Tax, HK Airport Security Tax, Airline Fuel Surcharge, Service Fee for collection of surcharges, taxes or other charges on behalf of airlines or government. (Details charges please refer to the Table of Airport Taxes, Airlines Fuel Surcharge and Service Fee for Star Cruises and NCL Fly/Cruise Package)
- Shore Excursions in all port-of-calls.
- Visa Fee

PAYMENT, AMENDMENT & CANCELLATION

- Full payment is required when booking submit. Once booking confirmed, payment are non-refundable.
- Once full payment received, 100% cancellation charge of Package Fare will be imposed for the change of date, flight schedule, passenger names or cancellation of booking. Any other alteration is subject to a HK\$100 per person administration fee plus any charges imposed by the service providers.
- Once air ticket issued, ticket is non-endorsable, non-reroutable and non-refundable.

The Management of Star Cruises recommends that all passengers purchase travel insurance packages.

Itineraries, Fares, Airport Taxes and other Incidental charges are subject to change without prior notice. The package fare is based on the lowest available airfare, hotel charges and surcharges at the time of pricing and is subject to availability and change.

Please refer to Terms and Conditions of carriage at www.starcruises.com or obtain a copy from your Travel Agent. Management reserves the right to refuse passage and/or cancel any reservation made by any passenger for public health risk as a precautionary measure without any liability whatsoever.



Superstar Gemini – 7 Days 6 Nights Fly Cruise Package
Fly from Hong Kong to Singapore on January 25, 2013 (Friday)
Cruise Hingapore He Chi Minh City Nha Trong (Victory) Hong Kong

Cruise Itinerary: Singapore-Ho Chi Minh City-Nha Trang (Vietnam)-Hong Kong

雙子星號7日6夜海陸空之旅

出發日期: 2013年 01月 25日(星期五) 由香港飛往新加坡

Q

郵輪行程:新加坡-胡志明市-芽莊(越南)-香港

如欲報名或查詢詳細資料,請即致電麗星郵輪營業部: 2378 2021

知 報名表 Reservation Form

For Reservation and enquiries, please contact our booking hotline at 2378 2021

聯絡人	Person				mact No. 聯絡電話	
Fax No. 傳真號碼	į		_		Email 電郵	
客房種類 Cabin Ty Departu	7pe	Inside Stateroom 內側客房 Oceanview Stateroom with Po Oceanview Stateroom (some Oceanview Stateroom with Ba 出發日期: <u>25 January 2013</u>	cabin open to jo	gging track)海景		
乘客資		enger Details :		Tour Code:F	PH649CXG	
		姓名(必須與旅遊證件相同) Name (must same as Travel Document)	性別/出生日期 Gender / DOB		證件號碼 / 國籍 port No. / Nationalities	證件有效日期 Expiry Date
同房 第1位 乘客	英文姓名 Name in English	1	性别 Gender	身份證 ID No. 護照 Passport No		2.p.r.y z me
1 st passenger	中文姓名 Name in Chinese		出生日期 DOB	國籍 Nationality		
同房 第 2 位 乘客	英文姓名 Name in English		性别 Gender	身份證 ID No. 護照 Passport No		
2nd passenger	中文姓名 Name in Chinese		出生日期 DOB	國籍 Nationality		
同房	英文姓名		性别	身份證 ID No.		
第3位 乘客	Name in English		Gender	護照 Passport No		
3rd passenger	中文姓名 Name in Chinese		出生日期 DOB	國籍 Nationality		
同房 第 4 位 乘客	英文姓名 Name in English		性别 Gender	身份證 ID No. 護照 Passport No		
4th passenger	中文姓名 Name in Chinese		出生日期 DOB	國籍 Nationality		
Package F						
		Charge & Cruise Fuel Surcharge		郵輪燃油附加費		
		Surcharge 機場稅項及燃油附加	加費			
Vietnam V	/isa Fee 起	基南簽証費				

For Application / Reservation, please complete the above data and Credit Card Authorization Form with Credit Card copy (front and back) return to our Sales Office at Fax: 2268 5021 (Tel: 2378 2021) or e-mail to anthony.wong@starcruises.com

請填妥以上報名表格,連同信用卡消費認証及信用卡正面、背面副本傳真至

營業部, 傳真號碼 22685021 或電郵至 anthony.wong@starcruises.com